

Date: 17 November 2020

التاريخ: 17 نوفمبر 2020م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،،،

Ordinary General Meeting Disclosure Statement

بيان الإفصاح عن إجتماع الجمعية العامة العادية

An Ordinary General Meeting (OGM) of the shareholders of Sembcorp Salalah Power and Water Company SAOG (the "Company") was held on Tuesday 17 November 2020 at 3:00 p.m. via electronic platform for convening general meetings. The following resolutions were passed in OGM:

عُقد إجتماع الجمعية العامة العادية لمساهمي شركة سيمبكورب صلالة للطاقة والمياه (ش.م.ع.) ("الشركة") يوم الثلاثاء الموافق 17 نوفمبر 2020م في تمام الساعة 3:00 مساءً عبر المنصة الإلكترونية لانعقاد الجمعيات العامة، وقد تم إتخاذ القرارات التالية في إجتماع الجمعية العامة العادية:

It was approved to distribute interim cash dividend of Baizas 6.4 per share from the audited accounts of the Company for nine month period ended 30 September 2020 to shareholders listed in shareholders register maintained by Muscat Clearing and Depository Company SAOC as of 17 November 2020.

تمت الموافقة لتوزيع أرباح نقدية مرحلية بمعدل 6.4 بيضة للسهم الواحد بناء على الحسابات المالية المدققة للشركة لفترة التسعة أشهر المنتهية في 30 سبتمبر 2020م وذلك للمساهمين المسجلين في سجل المساهمين لدى شركة مسقط للمقاصة والإيداع ش.م.ع.م كما في 17 نوفمبر 2020م.

Regards,

وتقبلو فائق الاحترام والتقدير

Disclosure Officer



مسؤول الإفصاح

